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עו"ד נעמי אסיא ממשרד עו"ד ועורכי פטנטים נעמי אסיא ושות'. צילום: קובי קנטור

עו"ד נעמי אסיא ממשרד עו"ד ועורכי פטנטים נעמי אסיא ושות' התייחסה לחשיבות בניית פורטפוליו של קניין רוחני
ופטנטים. "בעלי (דיוויד אסיא, א.ב.) תבע בשנות ה80 את הביטוי 'כי מציון תצא תוכנה' והסתכלו עליו כמו הוזה. הוא
ייסד כמה חברות שמימשו זאת. רציתי להדגיש את החשיבות של קניין רוחני בגלל שלאורך השנים, היו לי ויכוחים עם
."בעלי, שקבל על כך שבגלל הפטנטים לא יכולה כל חברה של שני אנשים מוכשרים להגיע לאנג'לים וקרנות הון סיכון

לדבריה, "מצבו של הפטנט היום הוא כמו מצב התוכנה בעבר. בשנות ה70 וה80 אמרו כי אין תוכנה בלי חומרה. מי
."חשב אז על יצוא תוכנה כדבר שלעצמו. היום אומרים שהפטנט ניצב בפני עצמו כמטבע עובר לסוחר

כשם שלפני 30 שנה הפרידו את התוכנה מהחומרה והתוכנה הפכה לעסק בפני עצמה, כך עסקי ההמצאות יצליחו אם
היו תוך חמש שנים עשרות פטנטים ,(IBM) החברה שליוויתי עד למכירתה ליבמ ,XIVיהפכו למוצר בפני עצמו. ל
ובקשות פטנטים שמטרתם לחסום מתחרים פוטאנציאלים בארצות הברית. לתיק הפטנטים של החברה היה משקל
."רב מאוד בשווי החברה

.הפטנטים מהווים נכס נכבד גם אם הם מאבדים את התקווה", סיכמה אסיא את דבריה"


